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Protokół Nr 15/20 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Sportu i Zdrowia 

 w dniu 17 września 2020 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Andrzej Arcyz - Przewodniczący 

2. Andrzej Marcjanik – Wiceprzewodniczący  

3. Tadeusz Danielczyk – Członek 

4. Dariusz Gólnik – Członek 

5. Włodzimierz Kawecki – Członek 

6. Andrzej Ruś   – Członek 

7. Waldemar Pszczółkowski – Członek 

8. Waldemar Słupski - Członek 

 

oraz 

Burmistrz Nidzicy – Jacek Kosmala 

goście wg załączonej listy obecności 

 

Obrady otworzył Andrzej Arcyz Przewodniczący Komisji, który przywitał zebranych  

i przedstawił porządek obrad: 

1. Informacja na temat aneksowania arkuszy organizacyjnych szkół i przedszkoli na rok 

szkolny 2020/2021 (referent - p. Joanna Dobroń Dyrektor CUW).  

2. Obchody Dnia Edukacji Narodowej. 

3. Higiena w szkołach i przedszkolach. Profilaktyka zdrowotna (referent - p. Joanna 

Dobroń Dyrektor CUW). 

4. Wniosek o utworzenie oddziałów żłobka w Przedszkolu Nr 2 w Nidzicy. 

5. Sprawy różne, wnioski, pisma. 

6. Analiza materiałów na XXX sesję Rady. 

W wyniku głosowania porządek obrad przyjęto w przedstawionej wersji.  

 

Ad. 1 

 Informację na temat aneksowania arkuszy organizacyjnych szkół i przedszkoli na rok 

szkolny 2020/2021 przedstawiła p. Joanna Dobroń Dyrektor CUW. Wszystkie uwagi 

zgłaszane przez Burmistrza, radnych zostały uwzględnione. Zmiany dotyczą godzin pomiędzy 

nauczycielami.  

 

Ad. 2 

 Zgodnie z otrzymaną informacją obchody Dnia Edukacji Narodowej nie są planowane 

z uwagi na sytuację epidemiczną w kraju. Według radnych nie jest to dobre stanowisko, gdyż 
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lekceważy nauczycieli, którzy włożyli duży wkład własny w pracę zdalną. Należy uwzględnić 

ich zaangażowanie i podziękować za to właśnie w tym dniu. Poza tym fundusz nagrodowy 

jest zabezpieczony więc nie będą angażowane do tego nowe środki. Dyrektor powinien 

określić, którzy nauczyciele zasłużyli na nagrodę.  

 

Przewodniczący Komisji zgłosił wniosek: 

Komisja wnioskuje o zorganizowanie Dnia Edukacji Narodowej w gminie Nidzica, 

przyznanie nagród dla pracowników oświaty, z dostosowaniem organizacji tego 

przedsięwzięcia do istniejącej sytuacji i wymogów sanitarno-epidemiologicznych. 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

Wniosek przyjęto.  

 

Kolejny wniosek zgłosił Przewodniczący Rady: 

Komisja wnioskuje, by w planowanych nagrodach z okazji Dnia Edukacji Narodowej 

szczególnie uwzględnić nauczycieli: j. polskiego, matematyki, informatyki, nauczania 

początkowego, dyrektorów, wicedyrektorów, nauczycieli przygotowujących egzaminy. 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 1 

Przeciw – 1 

Wstrzymało się - 6  

Wniosku nie przyjęto.  

 

Ad. 3 

W temacie higieny w szkołach i przedszkolach oraz profilaktyki zdrowotnej p. Joanna Dobroń 

Dyrektor CUW poinformowała, że ustalone zostały procedury na wypadek pojawienia się 

zakażenia. Dzieci poddawane są dezynfekcji rąk (oprócz dzieci klas 0-III). Podczas przerw 

uczniowie noszą maseczki. Poza tym nie są organizowane wyjazdy do innych miast. Na tę 

chwilę sytuacja jest opanowana i jest bezpiecznie.  

  

Ad. 4  

Komisja sformułowała wniosek: 

Komisja wnioskuje o podjęcie działań zmierzających do utworzenia oddziału żłobka na 

terenie Przedszkola Nr 2 w Nidzicy w terminie do 1 września 2021 r.  

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

Wniosek przyjęto.  
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Dalej Przewodniczący Komisji zasygnalizował o trwających pracach nad regulaminem 

wynagradzania w zakresie dodatku funkcyjnego i motywacyjnego oraz sprawie powołania 

zespołu do przeanalizowania obwodów szkół (zgodnie z wnioskiem komisji). 

Ponadto p. Dyrektor CUW omówiła temat dowożenia uczniów do szkół. 

Przewoźników jest trzech. Na wszystkich trasach funkcjonują bilety miesięczne. Z przewozu 

korzystają dzieci ze szkół ponadpodstawowych, ale na własny koszt.  

Przewodniczący Komisji nawiązał również do wniosków złożonych przez Komisję, 

które nie zostały realizowane. Zgodnie z propozycją radnych w kolejnych wnioskach Komisja 

będzie określała terminy realizacji. 

 

Dalej Komisja pracowała w zmniejszonym składzie. Radny Waldemar Słupski opuścił obrady 

Komisji. 

 

Przerwa 10 min. 

Po przerwie. 

 

Ad. 5 

W sprawach różnych Komisja analizowała otrzymane pisma, wnioski. 

 

W sprawie protestu kilku sołtysów gminy Nidzica przeciwko planowanej inwestycji 

przez austriacką firmę Binderholz Komisja uznała, że z wszelkimi opiniami należy wstrzymać 

się do czasu spotkania z inwestorem, które planowane jest w październiku.   

 

Dalej Komisja zajęła się sprawą braku dostępu do jeziora w m. Natać Wielka.  

Z pismem do Burmistrza wystąpili właściciele działek rekreacyjnych, według których 

wielokrotne zmiany planu zagospodarowania terenu przyczyniły się do ograniczenia 

bezpośredniego dostępu do jeziora. Według Komisji sprawę należy dokładnie przeanalizować 

i naprawić ewentualne błędy.  

 

Komisja wypracowała również stanowisko w sprawie zasadności przeznaczenia do 

sprzedaży w trybie bezprzetargowym części nieruchomości położonej przy ul. Tatarskiej, 

zabudowanej stacją autogazu. Z wnioskiem o wykup zwrócił się dotychczasowy dzierżawca. 

Po analizie tematu Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek. 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Wniosek przyjęto.  

 

Następnie omówiono sprawozdanie Spółki MWiK oraz PUGK. Przewodniczący 

Komisji zwrócił uwagę, że spółka PUGK kolejny rok wykazuje stratę. Wobec tego powinien 

zostać wdrożony plan naprawczy. 
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Burmistrz poinformował, że spółka będzie wychodzić z in-haus więc w przyszłym 

roku należy spodziewać się podsumowania na plusie.  

Poruszono również kwestię połączenia dwóch spółek w jedną. Burmistrz 

poinformował, że jeżeli będzie to możliwe to połączenie będzie brane pod uwagę.  

 

Następnie  Komisja wróciła do tematu obchodów dnia Edukacji Narodowej. Burmistrz 

poprosił Komisję o wypracowanie formy organizacji tego dnia.  

 

Ad. 6 

Komisja analizowała uchwały w sprawach: 

1/ zmian w budżecie Gminy Nidzica na 2020 r.; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

2/ zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nidzica 

na lata 2020-2036; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

3/ wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do spółki Miejskie Wodociągi i 

Kanalizacja Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Nidzicy na podwyższenie jej 

kapitału zakładowego oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

4/ udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko-Mazurskiemu z 

przeznaczeniem na utrzymanie Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

w Brukseli; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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5/ wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych na lata 2020-2024; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

6/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nidzica 

(ul. Sportowa); 
W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

7/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy Nidzica 

(ul. Narutowicza); 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

8/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nidzica 

(ul. Grunwaldzka); 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

9/ wyrażenia zgody na zbycie na rzecz użytkownika wieczystego nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Nidzica (ul. Pawia); 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

10/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy Nidzica; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 
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Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

11/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy Nidzica 

(ul. Działdowska);  

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

12/ wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 

lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

13/ uchylająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością 

gruntową nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nidzica;  

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

14/ wyrażenia zgody na obciążenie służebnością gruntową nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Nidzica; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

15/ procedury opracowania Kalendarza Imprez w Gminie Nidzica;  

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

16/ wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu na czas oznaczony do 3 lat; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 
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Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

17/ wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu na czas oznaczony do 3 lat 

(ul. Konopnickiej); 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

18/ rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Nidzicy; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

19/ rozpatrzenia petycji zgłoszonej przez Zjednoczenie Chrześcijańskich Rodzin. 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 3  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 Po analizie uchwał poruszono sprawy: funduszu sołeckiego i realizacji przedsięwzięć, 

kontrowersji wokół wniosku o podjęcie rozmów w kwestii przyłączenia sołectw do miasta 

Nidzica. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Komisji o godz. 13.20 zamknął obrady. 

 

Protokółował:         Przewodniczył: 

Dorota Moszczyńska       Przewodniczący Komisji  

         /-/ Andrzej Arcyz 

 

 


